
PROJEKT

Protokół Nr 23/2021

z posiedzenia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego

Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 16 sierpnia 2021 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, Plac Kościuszki 1, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.30, zakończono o 14.57.
Przewodniczyła: Jadwiga Bieniusiewicz – Przewodnicząca Komisji Infrastruktury.
Protokółował: Kamil Piotr Jurgiel – Wydział Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska.
Obecni:

Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - wg załączonej listy obecności
Porządek posiedzenia Komisji Infrastruktury:

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2021 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 

2021-2031.
5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania

ścieków na terenie Gminy Sokółka i przekazania go do zaopiniowania.
6. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich 

przebiegu.
7. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Sokółce.
8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego przekazania Gminie Szudziałowo zadania Gminy Sokółka z zakresu organizacji 
publicznego transportu zbiorowego.

9. Projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego podwyższenia kapitału zakładowego 
Spółki pod nazwą Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Usługowo-Handlowe „Agromech” Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością w Sokółce.

10. Wolne wnioski

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia.
Przewodnicząca  Komisji  Infrastruktury  Jadwiga  Bieniusiewicz  poddała  pod  głosowanie  porządek
obrad.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Ad. 2
Przewodnicząca Komisji  Infrastruktury Jadwiga Bieniusiewicz poddała pod głosowanie protokół  z
poprzedniego posiedzenia Komisji.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.

Ad. 3
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2021 rok wraz z autopoprawką.
Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Elżbieta Ziętek.
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Jadwiga Bieniusiewicz otworzyła dyskusje nad punktem.



Radny Piotr Karol Bujwicki: Ja mam pytanie do Pani Skarbnik odnośnie wodociągu w  Kamionce
Starej. Jak sytuacja się przedstawia?
Pani  Skarbnik  Elżbieta  Ziętek: Jeżeli  chodzi  o  wodociąg  w  Kamionce  Starej,   tam  mieliśmy
pierwotnie w planie 300 tys. Ten projekt zakłada zmniejszenie o 250 tys. na ten rok, czyli zostało by
50 tys.  Na projekt  z tych informacji  które  posiadam.  Natomiast  całość zadania  to  jest  980 tys.  i
wykazie przedsięwzięć w załączniku, w WPF-ie jest ujęta kwota 950 tys. na rok 2022 i 50 tys. na
2021 co się zamyka w kwocie 980 tys. Dziękuje.
Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Jadwiga Bieniusiewicz: Ktoś jeszcze z państwa chciałby
zapytać, ewentualnie dodać?
Radny Piotr Karol Bujwicki:   Chciałbym złożyć wniosek formalny o pozostawienie tej inwestycji
czyli  budowę wodociągu  w Kamionce  Starej  na  odcinku Kamionka  Stara  –  Wierzchliesie  w tej
kwocie która była pierwotnie założona. Pozostawienie tej kwoty która jest wodociągu w Kamionce
Starej.
Przewodnicząca  Komisji  Infrastruktury  Jadwiga  Bieniusiewicz:  Czyli  pozostawienie
przewidzianej kwoty na wodociąg Wierzchowce- Stara Kamionka.
Radny Piotr Karol Bujwicki: Kamionka Stara – Wierzchliesie, bez zmian.
Z-ca Burmistrza Adam Juchnik:  A pro po tego wniosku. Dwie kwestie.  Jedna formalna, Druga
istotna. Kwestia formalna – to wskazanie źródeł finansowania dla tego, że ta kwota została ujęta w
projekcie uchwały w innych pozycjach to której  pomniejszono wartość zadania.  Druga kwestia ta
istotna projekt i sposób realizowania tej inwestycji nie przypadkiem to zadanie zostało wpisane jako
zadanie więcej niż jednoroczne. Procedowanie dokumentacji, uzgodnień, a następnie przystąpienie do
wykonania  inwestycji  i  planowanej  czy  uzgodnione  z  wykonawcą  w trybie  zamówienia  in  haus,
wskazuje,  że  no  w  tym  roku  jesteśmy  w  stanie  wydatkować  taką  kwotę  jak  tutaj  została
zaproponowana. Po prostu, jeżeli tu wpiszemy no to chyba tylko pod publiczkę, no bo nie będziemy w
stanie tej kwoty wydatkować ze względów formalnych, dokumentacyjnych i tak dalej.
Przewodnicząca  Komisji  Infrastruktury  Jadwiga  Bieniusiewicz:  Czy  pan  radny  Piotr  Karol
Bujwicki podtrzymuje swój wniosek?
Z-ca Burmistrza Adam Juchnik:  To jeszcze Pani Przewodnicząca to jeszcze do pierwszej kwestii
formalniej – proszę wskazać źródło finansowania.
Radny Piotr Karol Bujwicki:  Panie burmistrzu, odsyłam do ustawy o samorządzie gminnym. To nie
jest nowa inwestycja. To państwo zdejmujecie część tych pieniędzy. Ja chcę pozostawić tą inwestycję
bez zmian. A to już państwa dobra wola lub nie, żeby znaleźć brakujące środki. Trudno
Z-ca Burmistrza Adam Juchnik:  Odpowiadać trudno i odsyłać do ustawy o samorządzie gminnym
to ja powiem nawzajem.
Radny Piotr Karol Bujwicki: Nic nie muszę uzasadniać.

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Jadwiga Bieniusiewicz: Poddała pod głosowanie wniosek
Radnego Piotra Karola Bujwickiego
Komisja 3 głosem za i  1 głosem „wstrzymującym” przegłosowała wniosek formalny.

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie autopoprawki.
Komisja 3 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” przyjął autopoprawkę.

Przewodnicząca  Komisji  poddała  pod  głosowanie  całość  projektu  uchwały  wraz  z  powziętym
wnioskiem  i przegłosowaną autopoprawką.

Z-ca  Burmistrza  Adam  Juchnik:  Poproszę  protokolanta  o  zaprotokołowanie:  Ponieważ  ten
wniosek prowadzi do zwiększenia deficytu, a nie wskazano źródeł finansowania to w imieniu
Pani Burmistrz sprzeciwiam się temu wnioskowi.

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Jadwiga Bieniusiewicz: Przechodzimy do głosowania nad
całością projektu uchwały
Komisja 3 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” przyjął projekt uchwały.



Ad. 4
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2021-
2031.
Pani  Skarbnik  Elżbieta  Ziętek  poprosiła  o  procedowanie   projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2021-2031 wynikającej ze zmiany budżetu
oraz wnioskiem Pana Przewodniczego Piotra Bujwickiego
Przewodnicząca  Komisji  Infrastruktury  Jadwiga  Bieniusiewicz  poddała  pod  głosowanie  projekt z
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2021-2031
Komisja 3 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” przyjął projekt uchwały

Ad. 5
Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Sokółka i przekazania go do zaopiniowania.
Z-ca  Burmistrza  Adam  Juchnik:  Ad  vocen  do  głosowania   nad  WPF-em.  Jednocześnie  został
przegłosowany wniosek o pozostawienie zadania jednorocznego, czyli tak  przegłosowany wniosek w
WPF-ie jeżeli jest to zadanie dwu letnie także kwesta formalna.
Radny Piotr Karol Bujwicki: Panie burmistrzu pan  nie słuchał. Pani Burmistrz, Panie Skarbnik
powiedziała ze  zmian wynikających ze zmiany uchwały budżetu Gminy Sokółka.
Przewodnicząca  Komisji  Infrastruktury  Jadwiga  Bieniusiewicz  kontynuowała  punkt  dotyczący
projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania
ścieków na terenie Gminy Sokółka i przekazania go do zaopiniowania
Projekt  uchwały przedstawił  Pełnomocnik  Burmistrza  Antoni  Stefanowicz oraz Prezes  Miejskiego
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  w Sokółce Tomaszem Breńko.

Brak pytań.
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 3 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” przyjął projekt uchwały.

Ad. 6
Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.
Projekt uchwały przedstawił Pełnomocnik Burmistrza Antoni Stefanowicz.
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Sokółce.
Projekt uchwały przedstawił Pełnomocnik Burmistrza Antoni Stefanowicz.

Piotr Karol Bujwicki przestawił genezę podjęcia tej uchwały przez Radę Miejską w Sokółce oraz
innych ulic znajdujących się w Sokółce.

Pełnomocnik  Burmistrza  Antoni  Stefanowicz  wyjaśnia   dlaczego  cześć  ul.  Białostockiej  (drogi
dojazdowej)  nie  przedłożona  na  sesję.  Brak  przedłożenia  wynika  z  oczekiwania  na  odpowiedzi
przedsiębiorców znajdujących się przy tej ulicy, a tych przedsiębiorców dwóch.
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.

Ad. 8
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego
przekazania  Gminie  Szudziałowo  zadania  Gminy  Sokółka  z  zakresu  organizacji  publicznego
transportu zbiorowego.



Projekt uchwały przedstawił Pełnomocnik Burmistrza Antoni Stefanowicz.
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pod
nazwą  Przedsiębiorstwo  Produkcyjno-Usługowo-Handlowe  „Agromech”  spółka  z  ograniczoną
odpowiedzialnością w Sokółce.
Radny Piotr Karol Bujwicki: Pani Przewodnicząca z uwagi na fakt, że  za chwilę  rozpoczynamy
sesji  Rady  Miejskiej,  to  proponuje  zamknąć  dyskusję i przejście  bezpośrednio  do  głosowania  na
przyjęciem projektu uchwały.
Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła projekt uchwały.

Ad. 10
Wolne wnioski

Na tym posiedzenie komisji zakończono.

Protokołował     Przewodnicząca Komisji

Kamil Piotr Jurgiel         Jadwiga Bieniusiewicz


